

Title (en)

Looping the loop during with cardan suspended gondola for passengers.

Title (de)

Überschlagschaukel mit einer kardanisch angelenkten Fahrgastgondel.

Title (fr)

Balançoire bouclant la boucle avec nacelle pour passagers, suspendue à la cardan.

Publication

EP 0474260 A2 19920311 (DE)

Application

EP 91117428 A 19900831

Priority

- DE 8914828 U 19891218
- EP 90116744 A 19900831

Abstract (en)

The gondola (10) of a swingboat turning full circle and accommodating a plurality of passengers is suspended so that it oscillates between two parallel booms (5). The booms (5) are pivotally mounted about an axis (7) running horizontally between two vertical columns (2, 3) and can be motor-driven. The passenger gondola (10) is cardan-suspended on the ends of the booms (5). The booms (5) are synchronously driven and for this purpose are coupled together by a shaft (7). The cardan suspension of the passenger gondola (10) is achieved by means of pendulum arms (10a) on shafts (25) running transversely to the pendulum axis (11). The deflection of the shafts (25) in relation to the booms (5) is limited to a small angle. <IMAGE>

Abstract (de)

Die eine Vielzahl von Fahrgästen aufnehmende Fahrgastgondel (10) einer Überschlagschaukel ist zwischen zwei parallelen Auslegern (5) pendelnd aufgehängt. Die Ausleger (5) sind um eine horizontal verlaufende Achse (7) zwischen zwei vertikalen Stützen (2,3) drehbar gelagert und motorisch antreibbar. Die Fahrgastgondel (10) ist an den Enden der Ausleger (5) kardanisch angelenkt. Die Ausleger (5) werden synchron angetrieben und sind zu diesem Zweck durch eine Welle (7) miteinander gekuppelt. Die kardanische Anlenkung der Fahrgastgondel (10) erfolgt mittels Pendelarmen (10a) auf quer zur Pendelachse (11) verlaufenden Wellen (25). Die Auslenkung der Wellen (25) gegenüber den Auslegern (5) ist auf kleine Winkel begrenzt. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A63G 9/08; A63G 27/02

IPC 8 full level

A63G 9/04 (2006.01); **A63G 9/08** (2006.01); **A63G 9/16** (2006.01); **A63G 9/22** (2006.01); **A63G 27/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63G 9/08 (2013.01); **A63G 27/02** (2013.01); **A63G 2200/00** (2013.01)

Cited by

CN104524774A; CN104436699A; EP4368268A1; WO2013050222A1; WO2008080568A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0474260 A2 19920311; EP 0474260 A3 19920325; EP 0474260 B1 19940720; AT E108683 T1 19940815; AT E82695 T1 19921215; DE 59000507 D1 19930107; DE 59006524 D1 19940825; DE 8914828 U1 19910411; EP 0433557 A1 19910626; EP 0433557 B1 19921125; EP 0433557 B2 19990203; ES 2036385 T3 19930516; ES 2036385 T5 19990616; ES 2057710 T3 19941016; JP 2960157 B2 19991006; JP H03212285 A 19910917

DOCDB simple family (application)

EP 91117428 A 19900831; AT 90116744 T 19900831; AT 91117428 T 19900831; DE 59000507 T 19900831; DE 59006524 T 19900831; DE 8914828 U 19891218; EP 90116744 A 19900831; ES 90116744 T 19900831; ES 91117428 T 19900831; JP 34116390 A 19901130